





اعلان شركة الخطوط السعودية للتموين عن انخفاض خسائرها المتراكمة إلى 19.3% من رأس المال

Saudi Airlines Catering Co. Announces the Decrease of its Accumulated Losses to 19.3 %

Element List	Explanation	توضيح	بند
Introduction	With reference to the Company's announcement of its interim financial results for the period ended on March 31, 2022 (three months) on May 12, 2022, Saudi Airlines Catering Company would like to announce to the Company's shareholders the decrease in the Company's accumulated losses, as the accumulated losses decreased from -23.60% for the year ended in December 31, 2021 to -19.29% as on March 31, 2022 from the current capital of 820,000,000 Saudi riyals.	بالإشارة إلى إعلان الشركة عن نتائجها المالية الأولية للفترة المنتهية في ٣١ مارس ٢٠٢٢م (ثلاثة أشهر) في ١٢ مايو ٢٠٢٢م، تود شركة الخطوط السعودية للتموين أن تعلن لمساهميها عن انخفاض الخسائر المتراكمة للشركة، حيث انخفضت الخسائر المتراكمة من ٢٣,٦٠٪ للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢١م إلى ١٩,٢٩٪ كما في ٣١ مارس ٢٠٢٢م من رأس المال الحالي البالغ ٨٢٠,٠٠٠,٠٠٠ ريال سعودي.	مقدمة
Date of accumulated losses decrease	31 March 2022 Corresponding to 1443-08-28	٢٨-٠٨-١٤٤٣ الموافق ٢٠٢٢-٠٣-٣١	تاريخ انخفاض الخسائر
Amount of the Accumulated Losses	158,168,798 Saudi Riyal	١٥٨,١٦٨,٧٩٨ ريال سعودي	مقدار الخسائر المتراكمة
Accumulated Losses%	-19.3%	١٩,٣٪	نسبة الخسائر المتراكمة



Element List	Explanation	توضيح	بند
Measures Taken by the Company to Decrease Accumulated Losses	The gradual resumption of flights due to ease of COVID-19 restriction led to a direct impact on the Company's operations resulting in profitability and eventually reducing the accumulated loss to -19.29% of the Share Capital as at 31 March 2022. Despite the recovery challenges from the pandemic, Saudi Airlines Catering Company continues to implement various initiatives to improve the operational efficiency and optimize the costs to increase its profitability.	أدى الاستئناف التدريجي للرحلات الجوية بسبب تخفيف القيود المفروضة لجائحة كوفيد ١٩ إلى تأثير مباشر على عمليات الشركة مما أدى إلى تحقيق الربحية وخفض الخسارة المتراكمة إلى -١٩,٢٩٪ من رأس المال كما في ٣١ مارس ٢٠٢٢م وعلى الرغم من تحديات التعافي من الجائحة، تواصل شركة الخطوط السعودية للتموين تنفيذ العديد من المبادرات لتحسين الكفاءة التشغيلية وتحسين التكاليف لزيادة ربحيتها.	الاجراءات التي اتخذتها الشركة لتخفيض خسائرها المتراكمة
Auditor's Report showing the Financial Position of the Company after the Decrease of the Accumulated Losses		 AUP Accumulated Losses Arabic Report-Final (1).pdf  AUP Accumulated Losses English Report-Final (2).pdf	تقرير المحاسب القانوني يوضح المركز المالي للشركة بعد انخفاض خسائرها المتراكمة
Additional Information			معلومات اضافية